
Politični ogled. 
— Cesar biva sedaj v Išlu, in samoumevno je, 

da prihajajo tjakaj tudi vsi merodajni avstrijski dr
žavniki. Te dni je prišel tje Češki namestnik grof 
Thun, da je poročal vladarju tudi glede korakov za 
spravo med Cehi in Nemci, V IŠ1 pride tudi ministr
ski predsednik Gauč, da se posvetuje s knezom Thu
pom. 

— Deželni odbor na Štajerskem in Kmetijska 
družba postopata glede podpore za živinorejo zelo 
škodljivo proti Slovencem. Delajo se jim vse mogoče 
težave, da ne dobijo nobenih podpor. Pri takem po
stopanju je pač samoumevno, da naši deželni poslan
ci ne bodo tega mirno gledali, ampak Nemce kaznova
li s tem., da jim tudi letos ne dovolijo deželnega zbo
ra. 

— Argentinsko meso se vendar ne sme uvažali 
v Avstrijo. Meso, ki ga je parnik avstroamerikanske 
parobrodne družbe „Atlanta" dne 13. avgusta pripe
ljal iz Argentinije v Trst, so zaželi te dni zopet izva
žati v druge države. Avstrijska vlada je ugodila zah
tevam kmetov, da se naj ne dovoli v Avstrijo uvaža
nja prekomorskega mesa. Tudi ogrska vlada je na
stopila odločno proti uvozu mesa iz Argentinije. Naša 
vlada bo skrbela, da bomo imeli doma dovolj živine in 
mesa. 

— Na Angleškem delavstvo ni zadovoljno. Zato 
se pojavljajo pogostoma Štrajki. Letos, v letu krona
nja, jih je bilo posebno veliko. Meseca julija je Štraj
kalo v 66 podjetjih 190.000 delavčev. Najhujše pa je 



pretil sedaj štrajk železničarjev. Okoli 260.000 želez
ničarjev je stopilo v štrajk. Promet je bil ustavljen, 
živila so se podražila, razna podjetja, tovarne, so že 
morale ustavljati delo, promet je stal, razjarjena mno
žica je stala na ulici, policija in vojaštvo pripravlje
no. Prišlo je bilo tudi do hudih spopadov in pravih 
bitk. Sedaj je ta nevarnost odstranjena, Zelezničar
ska stavka je končana. Pogodba med železniškimi 
družbami in stavkajočimi železničarji obsega osem 
točk, med drugimi sledeče: Vsi stavkujoči delavci naj 
bodo zopet sprejeti v delo, nikogar se ne sme sodnij
sko zasledovati ali kaznovati od strani vodstva. Vla
da je obljubila železniškim družbam,' da tafkoj, ko se 
snide zbornica, izjavi, da je prošnja železniških družb 
po zvišanju železniškega tarifa popolnoma upraviče
na in obenem, bo tudi prošnjo podpirala. Pogajanja 
glede podrobnosti posameznih točk se nadaljujejo. 


